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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:547 Framtidens förvaltning av vargstammen

Frågan om vargstammens förvaltning har varit en återkommande följetong av 
juridiska turer. Genom att ålägga en särskild förvaltningsdomstol att hantera 
alla överklaganden i vargärenden, samt att också inrätta ett skyndsamhetskrav 
för nämnda domstol, har regeringen kunnat påskynda den återkommande 
överklagandeprocessen. Detta är lovvärt. 

Som det ser ut i skrivande stund verkar problemen med överklaganden vara 
lösta. Då kommer vi vidare till en mer brännande fråga: förvaltningen av 
vargstammen. I Västmanland, liksom i de andra varglänen, har vargen i flera 
områden orsakat stor oro bland befolkningen, till stor del beroende på 
återkommande vargattacker mot tamboskap. Vi vill därför påminna om 
grunden för den rådande, hållbara rovdjurspolitiken, som utgår från att 
rovdjursstammarna ska ha gynnsam bevarandestatus i enlighet med art- och 
habitatdirektivet, samtidigt som tamdjurshållning inte påtagligt försvåras och 
socioekonomisk hänsyn tas. Det finns skäl för att ta steg mot en adaptiv 
förvaltning av vargstammen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Kommer statsrådet att verka för en adaptiv förvaltning av den svenska 
viltstammen? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-19
Besvaras senast
2017-01-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


